
Referat fra ordinær generalforsamling i Foreningen Bevar Paradisbakkerne afholdt den 27. 
marts 2025 i Ibsker jagthus. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Formandens beretning 
4. Kassererens fremlæggelse af det reviderede regnskab og generalforsamlingens godkendelse heraf. 
5. Kassererens fremlæggelse af buget samt forslag til kontingent til generalforsamlingens godkendelse 
6. Valg til bestyrelsen 

a. Lars (formand), Preben (kasserer) og Bo (medlem) er på valg og modtager alle genvalg. 
b. Stine, Ea og John (næstformand) er ikke på valg. 

7. Valg af to interne revisorer samt en revisorsuppleant 
8. Eventuelt 

 

1. Preben Pedersen (PP) dirigent og Stine Mikkelsen referent 
2. PP konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og dagsordenen 

godkendt 
3. I formandens fravær oplæste næstformand John Walter beretningen skrevet af 

formand Lars Wichmann. John Walter lavede en enkelt tilføjelse; en sag af denne 
størrelse uanset ender i Miljøankenævnet. Beretning godkendt uden debat. 

4. Preben fremlagde regnskab hvor hovedparten af pengene er brugt på advokat 
Håkun Djurhuus. Regnskab godkendt uden anmærkninger. 

5. Bestyrelsen foreslår at der ikke opkræves kontingent i 2025 da der ikke forventes at 
skulle bruges penge. Samtidig er der søgt om refusion for advokatbistand i 
procesbevillingsnævnet. 

6. Lars, Preben og Bo blev genvalg til bestyrelsen. 
7. Jim Mohr og Kristian Schow blev genvalgt til revisorer og Ann Mari Svendsen blev 

genvalgt til revisorsuppleant. 
8. Mogens Jensen er blevet kontaktet af Skovdyrkerforeningen med tilbud om 

medlemskab og spørger om det er allokeret fra Foreningen Bevar 
Paradisbakkerne? John Walter svarer at det er det ikke. John oplyser endvidere at 
Skovdyrkerne ikke er blevet tilladt at komme som observatører til 
generalforsamlingen. 

Ea oplyste at Simon fra Skovdyrkerne i rolle som skovfoged for 
Husmandsplantagen har bedt om en tolkning af fredningsforslaget fordi det er uklart 
hvordan skoven må drives/plejes nu. 

Jim Mohr spørger hvor mange der har fået certificeret deres skov. Det er ca 
halvdelen af arealet der er certificeret og her udgør Husmandsplantagen en stor del 
så hvor mange det er er lidt svært at sige. 

Gert Pedersen fremfører at certificering er adgang til højere pris på træet. 

Preben Pedersen afsluttede med at takke for god ro orden. 


